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Protokół 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

w dniu 23 stycznia 2012 roku

obecni

1. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji nieobecny
2. Radny Marian Kita z- ca przewodniczącego komisji obecny
3. Radny Krzysztof Francikowski obecny
4. Radny Andrzej Mentel obecny
5. Radny Wiesław Konderak obecny
6. Radny Mirosław Kędzierski obecny
7. Radna Renata Malinowska nieobecna

w posiedzeniu komisji uczestniczyli
Burmistrz Teresa Kosmala, Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, Michał Goc Kierownik Zespołu 
Interdyscyplinarnego, Z- ca Komendanta Straży Miejskiej Kamila Grząba, St. asp. Paweł Penszko, 
Z- ca Komendanta Komisariatu Policji w Czeladzi kom. Dariusz hetman, Z- ca Kierownika 
Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska

tematy posiedzenia

1. Pomoc w rodzinie- skala zjawisk, działania pomocowe, profilaktyka
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

komisję prowadzi Z- ca przewodniczącego Marian Kita

pkt.1

Z- ca Kierownika Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska:
Zespól konsultacyjny otrzymuje dotację udzielaną przez Radę Miejską, dotacja w tym roku wzrosła
zgodnie z podjętą uchwała wysokość dotacji wynosi ponad 100 000 zł. W kwietniu 2011 roku 
zorganizowaliśmy koncert Grupy Operacyjnej pod hasłem stop przemocy dla uczniów gimnazjów
a także cykl warsztatów profilaktycznych, w grudniu zorganizowaliśmy konferencje na temat 
narkomani, alkoholu i przemocy.

Kierownik Zespołu Interdyscyplinarnego Michał Goc: Zespół Interdyscyplinarny działa od 19 
kwietnia 2011 rok, wtedy odbyło się pierwsze posiedzenie, zespół działa na podstawie nowelizacji 
ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie w skład zespołu wchodzą przedstawiciele Mopsu, 
Urzędu Miasta, Policji, a także pedagog szkolny, kurator, i doktor z poradni psychologiczno- 
psychiatrycznej. Zespół działać zaczął od końca października, od momentu wejścia w życie nowej 
niebieskiej karty. Od wejścia w życie rozporządzenia do teraz zostało sporządzone 18 kart. Policja 
sporządziła 11 kart, pracownicy ośrodka 3 karty i 3 karty sporządzone zostały przez pedagogów 
szkolnych. Zespół interdyscyplinarny przy każdej sprawie powołuje grupę roboczą, podstawowym 
członem grupy roboczej jest pracownik socjalny i dzielnicowy.

St. asp. Paweł Penszko: Policjanci robią to samo co dalej robili te nowe rozporządzenie zmieniło 



tylko pewną formę. Policjanci odwiedzają kontrolują takie osoby, rodziny pod kierownictwem 
zespołu interdyscyplinarnego. W sprawozdaniu przekazanym Państwu interwencje oznaczone są 
jako domowe, ale część ich nie dotyczy przemocy domowej, ponieważ policjanci przybywający na 
miejsce po wezwaniu, do mieszkania nie stwierdzili, że występuje w tej rodzinie przemoc domowa. 
Faktycznie tych interwencji domowych jest około 200.  Większość sporządzanych niebieskich kart 
jeśli chodzi o policję dotyczy sytuacji znęcania się nad rodziną. Współpraca między policją a 
mopsem pogłębiła się mamy lepszy przepływ informacji.
 
Z- ca Komendanta Straży Miejskiej Kamila Grząba: Straż Miejska nie ma umocowań prawnych 
w tym zakresie.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak
2. Radny Andrzej Mentel
3. Radny Krzysztof Francikowski
4. Burmistrz Teresa Kosmala
5. St. asp. Paweł Penszko
6. Kierownik Zespołu Interdyscyplinarnego Michał Goc
7. Z- ca przewodniczącego Marian Kita
8. Radny Mirosław Kędzierski

Z- ca przewodniczącego Marian Kita: Ogłaszam 5 minut przerwy.

Wznawiam obrady po przerwie.

pkt.2

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak- Wałek

Skarbnik Urszula Polak- Wałek: Zmiany są następujące i dotyczą zamiany działek, następuje 
dopłata w wysokości 18.240 zł. Miało to nastąpić już w ubiegłym roku, ale dokumenty nie zostały 
dostarczone i ta transakcja została przeniesiona na ten rok, musimy zwiększyć dochody i wydatki o 
te przedstawione kwoty. Druga zmiana dotyczy planów przychodów i kosztów z samorządowego 
zakładu budżetowego ZBK w wyniku zmian jakie zaistniały na sesji budżetowej, dotacja 
inwestycyjna została zmniejszona o 500 000 zł. WPF wynika z wcześniej podjętych zmian.

Z- ca przewodniczącego Marian Kita: Czy są pytania do tego punktu?

Pytań nie było.

Z- ca przewodniczącego Marian Kita: Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował Z- ca Przewodniczącego
Krystian Załęczny Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

Marian Kita


